

DESIGN KIT:

The images are free to use for printed and digital publications in any context.
The copyright holder should be mentioned in all cases.

DESIGN MAPPE:

Die Bilder können für gedruckte und digitale Publikationen frei verwendet werden. Der Urheberrechtsinhaber muss in allen Fällen genannt werden.

Die Copyrights, wie im Dateinamen angegeben sind zu beachten:

© RAL

© Timo Rieke

RAL CF2028+ COLOUR OVERVIEW_A4.pdf

Übersicht zu RAL COLOUR FEELING 2028+ mit Farbnamen und Bezeichnungen in Englisch, Deutsch und Chinesisch

RAL COLOUR FEELING 2028+ overview with color names and notations in English, German and Chinese language

Reihe von Material-Moodboard-Renderings, die die Farben in 5 verschiedenen Anwendungsszenarien zeigen

Series of material board renderings showing the colours in 5 different application scenarios

RAL CF2028+_BOARD_communicate.jpg

RAL CF2028+_BOARD_feel.jpg

RAL CF2028+_BOARD_focus.jpg

RAL CF2028+_BOARD_play.jpg

RAL CF2028+_BOARD_relax.jpg

Reihe von Renderings, die die Farben in 3 grundlegenden Farbrichtungen zeigen

Series of renderings showing the colours in 3 basic colour directions

RAL CF2028+_DIRECTION_balanced.jpg

RAL CF2028+_DIRECTION_soft.jpg

RAL CF2028+_DIRECTION_dynamic.jpg

Reihe von Renderings, die die Farben in 5 verschiedenen Raumszenarien zeigen

Series of renderings showing the colours in 5 different spatial scenarios

RAL CF2028+_COMBINATION IN SPACE_COMMUNICATE.jpg

RAL CF2028+_COMBINATION IN SPACE_FEEL.jpg

RAL CF2028+_COMBINATION IN SPACE_FOCUS.jpg

RAL CF2028+_COMBINATION IN SPACE_PLAY.jpg

RAL CF2028+_COMBINATION IN SPACE_RELAX.jpg

Atmosphärisches Rendering, das die Farbpalette von RAL COLOUR FEELING 2028+ präsentiert

Atmospheric rendering showcasing the RAL COLOUR FEELING 2028+ palette

RAL CF2028+_SPACE OPERATION_Timo Rieke.jpg